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کاظماولیایی
 مدیرعامل سابق استقلال 

گفـــتوگـــو

 دختران نونهال  
قهرمان جهان شدند

فارس: پنجمین دوره رقابت های تکواندو 
قهرمانی نونهالان جهان که در شهر صوفیه 
بلغارستان جریان دارد، پرنیان ساکی در 
وزن -۳۷ کیلوگرم در مبارزه پایانی به 
مصاف »سینگ تونگ« از تایلند رفت و 
2 بر صفر نتیجه را واگذار و به نشان نقره 
دست پیدا کرد. این تکواندوکار شایسته 
کشورمان برای رسیدن فینال با نتیجه 
2 بر صفر در راندشماری به ترتیب »الینا 
کریموا« از بلغارستان، »گلسان« از استرالیا، 
»عیوضیان« از ارمنستان را شکست داده 
بود. بر همین اساس تیم ملی ایران در بخش 
دختران با کسب 4 مدال طلا، یک نقره و یک 
برنز  بالاتر از همه تیم ها عنوان قهرمانی را به 
خود اختصاص داد. باران جمال لیوانی، ساینا 
علیپور، پرنیان نوری و حنا زرین کمر 4 نشان 
طلا، پرنیان ساکی یک مدال نقره و فاطمه 

باقرزاده هم یک نشان برنز کسب کرده اند.

قرعه کشی دوره جدید لیگ برتر برگزار شد. 
حمید درخشان کاپیتان سابق پرسپولیس و 

تیم ملی در این باره  صحبت کرد.  
  نظر شما در مورد قرعه پرسپولیــس 

چیست؟
 قرعه پرسپولیس خوب است، اینکه مقابل 
چه تیمی لیگ را شروع می کنیم، مهم است هر 
چند تیمی که خودش را برای قهرمانی آماده 
کرده ترتیب حریفان برایش فرقی نمی کند 
و باید از ابتدا با قدرت شروع کند. کسب 
امتیازهای ابتدایی برای قهرمانی مهم است 
حال اینکه مقابل چه تیم هایی بازی می کنیم 
هم می تواند در نوع خود مهم باشد، زیرا اگر 
مقابل تیم های ضعیف یا سطح متوسط نتیجه 
نگیریم از لحاظ روحی و روانی روی عملکرد 

تیم تاثیر منفی خواهد گذاشت. 
  در رابطه بــــا  لغو اردو خــارجی 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
باشگاه با مشکلات مالی مواجه است، در 
غیر اینصورت برگزاری این اردو برای هر تیمی 
الزامی است، زیرا باعث می شود تیم به دور 
از هرگونه حواشی و با آرامش به تمرینات 
بپردازد و روند آماده سازی تیم به نحو احسن 
طی شود، اما شرایطی ایجاد شده که متأسفانه 
پرسپولیس نتوانسته به این اردو اضافه شود و 
همین امر باعث شد تا سرخ پوشان کمی از 

برنامه عقب بمانند. 
  پرسپولیس نیاز به مهاجم دارد؟

مدت زیادی است که تیم با مشکل نبود یک 
مهاجم ششدانگ روبه رو است و اعتقاد دارم هر 
مهاجمی چه خارجی و چه ایرانی باید با نظر 
گل محمدی جذب شود، زیرا او به خوبی به این 
مسائل واقف است و می تواند بهترین گزینه را 

برای تیمش انتخاب کند. 
  در مورد وضعیت تیم ملی چه نظری 

دارید؟
 از نظر من بازیکنان تیم ملی از نبوغ بالایی 
برخوردار هستند و نباید بگذارند به این راحتی 
تیم وارد حاشیه شود. دودستگی در تیم ملی 
با وجود چنین بازیکنان بزرگی واقعا جوک و 
خنده دار است. تمام اعضا تیم ملی باید با نهایت 

تلاش تمرکزشان را برای جام جهانی بگذارند.
  در ماه های اخیر اتفاقاتی پیرامون 

عزل اسکوچیچ رخ داد!
این فدراسیون فوتبال است که باید در 
چنین شرایطی اقتدار خودش را نشان دهد. 
چنین  تصمیم گیری  در  فدراسیون  اگر 
اتفاقات مهمی اقتدار نداشته باشد قطعا 
لیاقت هیچ چیزی را در ادامه مسیر نخواهد 
داشت. فدراسیون نباید اجازه دخالت به هیچ 
شخصی برای انتخاب سرمربی تیم ملی بدهد. 
امیدوارم همه دست به دست هم بدهند تا 
جام جهانی را حداقل با شادکردن دل مردم 

به پایان برسانیم.

خارجازمستطیلسبز

 حمید درخشان: 
 پرسپولیس 

 قرعه خوبی 
دارد

خبــــــر
 کالچومرکاتو:

 »میلان« به جذب »طارمی« 
فکر می کند

یک رسانه ایتالیایی مدعی شده است که 
باشگاه میلان ممکن است در صورت وقوع 
یکسری تغییرات در برنامه های تاکتیکی 
سرمربی این تیم، برای جذب مهاجم ایرانی 
پورتو اقدام کند. پایگاه خبری کالچومرکاتوی 
ایتالیا نوشت: مهدی طارمی یکی از بهترین 
میلان  است.  بازار  در  موجود  مهاجمان 
به طورجدی به بازیکن ایرانی که قراردادش با 
پورتو سال 2024 تمام می شود، فکر می کند. 
روسونری اگرچه دیووک اوریگی را از لیورپول 
به خدمت گرفته و قرارداد زلاتان ابراهیموویچ 
را هم تمدید کرده، اما ممکن است یک مهاجم 
جدید جذب کند چون نه تنها زلاتان را از ابتدای 
نیم فصل دوم در اختیار خواهد داشت بلکه 
اوریگی نیز ممکن است که به عنوان یک بال 
در ترکیب این تیم مورد استفاده قرار بگیرد. به 
این ترتیب روسونری به یک مهاجم جدید نیاز 

پیدا خواهد کرد. 

تاخیری به سود فوتبال ایران! 

یکی از بازیکنانی که باشگاه پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات 
به دنبال جذب او بود »گادوین منشا«، مهاجم تیم مس رفسنجان 
بود که البته این بازیکن سابقه حضور در پرسپولیس را هم در 
کارنامه دارد. او البته در زمان حضور در پرسپولیس نتوانست 
عملکرد خوبی را تکرار کند و به همین خاطر خیلی زود برانکو 
ایوانکوویچ و را از پرسپولیس کنار گذاشت. منشا در ادامه راهی 
استقلال شد که در این تیم هم با حواشی دیگر روبه رو شد تا این 
مسائل باعث شود تا عمر فعالیت او در پرهوادارترین باشگاه های 
ایرانی طولانی نباشد. فارس نوشت: منشا البته فصل گذشته در 

مس رفسنجان دوباره خود را احیا کرد و با عملکرد خوبی که 
داشت موفق شد با 14 گل آقای گل لیگ برتر شود. این عملکرد 
مناسب باعث شد تا یحیی گل محمدی درخواست جذب این 
بازیکن را به باشگاه اعلام کند تا دوباره منشا بتواند شانس 
پوشیدن پیراهن پرسپولیس را به دست بیاورد اما در نهایت این 
اتفاق رخ نداد. منشا با تمدید قرارداد با مس در این تیم باقی ماند 
و پرسپولیس همچنان به دنبال جذب یک مهاجم است. بحث 
تمدید قرارداد منشا با مس باعث به وجودآمدن حواشی دیگری 
هم شد چرا که مسی ها اعلام کردند با رقمی کمتر از پیشنهاد 

پرسپولیس با این بازیکن تمدید کرده اند که البته این موضوع 
سروصدای زیادی به راه انداخت. باشگاه پرسپولیس برای جذب 
گادوین منشا تمایل نشان داد اما این بازیکن نیجریه ای مبلغ 
۳60 هزار دلار به همراه 40 هزار دلار آپشن به پرسپولیسی ها 
پیشنهاد داد که این موضوع با مخالفت مسئولان پرسپولیس 
قرار گرفت. از طرف دیگر گفته می شد که قرارداد فصل گذشته 
منشا با مس رفسنجان 140 هزار دلار بوده که البته آپشن هایی 
هم در این قرارداد گنجانده شده بود. در نهایت و پس از مذاکرات 
مختلف، باشگاه پرسپولیس ۳20 هزار دلار به همراه 40 هزار دلار 
آپشن به این بازیکن پیشنهاد داد؛ هر چند که منشا در نهایت با 
مبلغی که مس کمتر از پیشنهاد پرسپولیس داده بوده در این 

تیم رفسنجانی ماندنی شد. 

 درخواست دلاری »منشا« از پرسپولیس چقدر بود؟ 

 امیررضا واعظ آشتیانی: 

آقای »تاج« شما حیا نکردید، فرصت طلب بودید!
یکی از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال امیررضا 
واعظ آشتیانی بود که تصمیم گرفت پس از سال ها به فوتبال 
برگردد و برای انتخابات فدراسیون فوتبال ثبت نام کند. او در 

گفت وگو با »خبرآنلاین« مسائل مختلفی را مطرح کرد.  
  زمانی که کاندیداتوری دوباره »مهدی تاج« مطرح 
شد سوال این بود که چرا دوباره این اتفاق افتاده است و 

اصلا چرا ایشان تایید صلاحیت شدند؟
این هم از بازی دوستان رسانه ای آقای تاج است. کدام تایید 
صلاحیت؟ این تایید مدارک اولیه است. تایید صلاحیت آن است 

که از دستگاه های 4 گانه استعلام می گیرند. 
  خیلی ها این سوال را مطرح کردند که مهدی تاج با 
آن پرونده ویلموتس وقتی وارد کارزار انتخاباتی شده 

است پس گزینه خودشان است!
یک فرضیه ای هست که می گویند هر آنچه که فکر می کنید 
می شود، نمی شود و هر آنچه که فکر می کنید نمی شود، می شود! 
این فرضیه با تجربه به دست آمده است. ضمن اینکه بعضی از 

رسانه ها بداخلاقی کردند و گفتند که صلاحیت ها تایید شده یا 
نشده است. اصلا این مرحله راستی آزمایی مدارک است. هنوز 
آن استعلام نیامده است. آقای تاج یک نکته ای گفته اند که خیلی 

جالب است. ایشان گفته اند هر کسی، هر شکایتی 
دارد برود دادگاه و شکایت کند. من باید به ایشان 

عرض کنم که ۸0 میلیون ایرانی می توانند علیه 
شما شکایت کنند و این شکایت دلایلی دارد. 
یکی اینکه مربی ای که شما با او قرارداد بستید 

دو سال بیکار بوده است.
  پول را چه کسی باید بدهد؟

من فکر می کنم دادگاه باید این تشخیص را 
بدهد و بعداز دادگاه از جیب شان بدهند.

  یعنی آقای تاج و...
من می گویم دادگاه. من با 

صراحت نمی گویم »مهدی 
تاج«. شکایت کنند و برود 

دادگاه. اگر قرار است تاج پرداخت کند، پرداخت کند. اگر قرار 
است به دلیل سوء مدیریت ها دولت ها تاوان سوء مدیریت ها را 
بدهند که آن بحثش چیز دیگری است. تاج می گوید مشکلی 
ندارد و بهترین قرارداد تاریخ را بسته است، اینها را در دادگاه 

توضیح بدهند.
  یعنی این پول بین چند نفر تقسیم می شود؟

متاسفانه اراده ای برای برخورد با پلشتی ها و زشتی ها نیست. 
اگر اراده ای بود همه سعی می کنند تا بهترین اتفاق بیفتد 
اما چون اراده ای نیست یک نفر خیلی راحت می آید و 
می گوید که من حیا کردم که ۳ سال سکوت کردم! 
من می خواهم بگویم که شما حیا نکردید، بلکه 
فرصت طلبی کردید. شما فکر می کنید الان وقت 
چنین مباحثی است. مطمئن باشید اگر در این سه 
سال فرصت داشتند می آمدند و پاسخ می دادند. 
ایشان فکر می کنند مردم چشمان شان را بسته اند 
و گوش های شان نمی شنود. خیلی دوست داشتم در 
آن برنامه تلویزیونی ایشان یک صحبت چالشی 
می کردند، اما نکردند. من همانجا 
هم به ایشان گفتم که چکاری 
کرده اید که حالا می خواهید 

برگردید؟

 لیگ قهرمانان آسیا به خاطر برگزاری جام جهانی 2022 قطر 
یک فصل عقب افتاده و شاید این موضوع به سود فوتبال ایران 
باشد، چون به غیر از سپاهان و فولادخوزستان، دیگر باشگاه های 
ایرانی مجوز حرفه ای ندارند. از سویی دیگر این موضوع می تواند 
تهدید بزرگی برای لیگ برتر فوتبال ایران تلقی شود، چون تنها 
دو باشگاه استانداردها را رعایت کرده اند و خطر حذف شدن لیگ 
وجود دارد. عدم رعایت استانداردهای ملی و بین المللی باعث 
خواهد شد تا لیگ ایران از فهرست لیگ های دارای استاندارد 
AFC خارج شود که این اتفاق تیرخلاصی بر پیکر فوتبال 
باشگاهی ایران برای حضور در رقابت های آسیایی خواهد بود. 
درباره باشگاه های استقلال و پرسپولیس باید گفت اشتباه بزرگ 
را رئیس سازمان خصوصی سازی انجام داد. برای خودنمایی این 
دو باشگاه به صورت علنی وارد فرابورس شدند تا رسما اعتراف 
کنیم آنها دولتی هستند. در سند تحول دولت سیزدهم به درستی 
کارشناسی شده بود و تفکیک مالکیت از مدیریت صورت گرفت 
 AFC اما شکل واگذاری دو باشگاه بزرگ پایتخت کدهای لازم را به
داد تا بداند هر دو باشگاه دولتی هستند و در حال حاضر هم ۹0 
درصد از سهام سرخابی ها در اختیار دولت باقیمانده که براساس 
آن مانع بسیار بزرگی برای صدور مجوز حرفه ای تراشیده شده 
است. از طرفی دیگر به کنفدراسیون فوتبال آسیا اطلاع دادیم 
مالک هر دو باشگاه یک نهاد است و چون AFC برای جلوگیری 
از هرگونه تبانی، اجازه نمی دهد دو باشگاه با مالک مشترک وارد 
مسابقات شوند عملا سرخابی ها نمی توانند مجوز حرفه ای بگیرند. 
جای تعجب دارد که چرا نتوانسته ایم سیستم کمک داور ویدئویی 
را به ظرفیت های باشگاهی اضافه کنیم. ایران در بسیاری عرصه ها 
دارای رتبه های مناسب جهانی تکنولوژی است اما در این زمینه 
از بسیاری کشورهای جامانده ایم. با توجه به توانمندی هایی که 
بسیاری از آنها اثبات شده واقعا عجیب است که در قعر جدول 
VAR هستیم و باید در این زمینه وزارت ورزش وجوانان وارد 
عمل شود چون ورزشگاه ها در اختیار دولت است و فدراسیون 
فوتبال بهره بردار محسوب می شود. آقایان ورزشگاه ها را به بخش 
خصوص واگذار نمی کنند تا عامل عقب ماندگی فوتبال در زمینه 
VAR باشند. فدراسیون مستأجر وزارت ورزش شمرده می شود 
و گام های لازم را برای رفع این معضل نمی بینیم. فقط شاهد 
اظهارنظرهایی هستیم که به نتیجه منجر نمی شود و سیستم 
کمک داورویدئویی را به فوتبال ایران اضافه نمی کند. متاسفانه 
به جای اجرای کار، شاهد سخنرانی و مصاحبه هستیم. درواقع 
به جای دیدن عمل فقط حرف شنیدیم. به جای آنکه شاهد 
آینده نگری باشیم و اقدامات بنیادی صورت گیرد به گذشته 
رجوع می کنیم و در حال کنکاش اتفاقاتی هستیم که دردی را دوا 
نمی کند. باید افت ها را از بین ببریم و به جای اتلاف وقت به دنبال 
 VAR رفع نواقص باشیم. بسیار حیف است که فوتبال ایران فاقد
باشد در حالی که فواید بسیار زیادی برای بالابردن سطح کیفی 
مسابقات باشگاهی و ملی دارد. بیشتر کارهایی که صورت می گیرد 
نمایشی است و اراده ای برای استانداردسازی باشگاه ها دیده نشده 
است. بنابراین فرصت یکساله ای که جام جهانی به باشگاه های 
ایرانی داده فرصت آنچنانی برای رسیدن به مجوز حرفه ای نیست. 

فوتبـــالداخلـــی
تسنیم: 2 نفر از میان ۳ نامزد ریاست فدراسیون فوتبال که 
به دلیل نداشتن مدارک لازم برای تکمیل ثبت نام از سوی کمیته 
بدوی انتخابات کنار گذاشته شدند، اعتراض خود را در کمیته 
استیناف ثبت کردند. امیررضا واعظ آشتیانی و علیرضا اسدی دو 
نامزد ریاست فدراسیون فوتبال بودند که در روز پایانی ثبت نام 
انتخابات فدراسیون فوتبال مدارک خود را به فدراسیون فوتبال 
ارائه کردند، اما به دلیل نداشتن امضا از اعضای مجمع ثبت نام 
آنها نیمه کاره ماند. این دو نامزد انتخابات دلیل اینکه مدارک 
خود را بدون امضای اعضای مجمع ارائه کردند، ضدونقیض گویی 
فدراسیون فوتبال و رئیس کمیته بدوی دانستند که از سوی علی 
فلاحتی اعلام شده بود با توجه به تعطیلات سه روزه به مهلت 
ثبت نام اضافه خواهد شد، اما این اتفاق رخ نداد. از همین رو 
واعظ آشتیانی و اسدی نسبت به این موضوع اعتراض کردند 
و در پی مجالی برای حضور در انتخابات هستند. کمیته بدوی 
انتخابات سه نامزد انتخابات از جمله علیرضا اسدی، امیررضا 
واعظ آشتیانی و محمد آخوندی را از جمع نامزدهای ریاست کنار 
گذاشت که اسدی و واعظ آشتیانی اعتراض خود را در کمیته 

استیناف انتخابات فدراسیون فوتبال ثبت کردند. 

   در دیدار جام خیریه فوتبال انگلیس دو تیم لیورپول و 
منچسترسیتی برابر هم به میدان رفتند که این دیدار با برتری 
۳ بر یک لیورپول به پایان رسید. پپ گواردیولا پس از باخت 
مقابل لیورپول در جام خیریه گفت که تیمش باید قبل از شروع 
فصل پیشرفت کند. سرمربی اسپانیایی سیتی گفت:  هالند دو 
یا سه موقعیت در نیمه اول و یک موقعیت در نیمه دوم از دست 
داد. مهم این بود که هالند در این موقعیت ها حضور داشت. 

هالند قوی است و قطعا در این فصل خواهد 
درخشید. او خیلی جنگید و حرکات خوبی 
داشت. برای او خوب است که با واقعیت 
یک کشور جدید و یک لیگ جدید آشنا 
شود. هالند امروز گل نزد ولی روزی گل 

خواهد زد و همه درباره او صحبت 
کیفیتی  هالند  کرد.  خواهند 
باورنکردنی دارد و این کار را 
انجام خواهد داد. باید دانست 

که او فقط دو هفته و نیم 
فرصت دارد. نگران هالند 
منچسترسیتی  نیستم. 
قهرمانی  عنوان  مدافع 

لیگ برتر انگلیس در دیدار 
نخست  هفته  در  خود  بعدی 
لیگ برتر در زمین تیم وستهام 
به میدان خواهد رفت که این 
دیدار مصاف دشواری برای تیم 

گواردیولا خواهد بود.

                  تیم امید 
سینا سعیدی فر در تمرینات تیم امید حضور دارد 
و فعلا خبری از بازگشت او به اردوی استقلال نیست. 
این در حالی است که مدیران استقلال هیچ واکنش 
رسمی به غیبت دو دروازه بان خود در هفته نخست 

لیگ برتر نداشته اند.

            بازگشت به دروازه   
بازگشت مهدی رحمتی به چارچوب دروازه این بار 
در کلاس مربیگری و در کمپ تیم های ملی؛ شاید این 
اتفاق برای مهدی رحمتی یادآور خاطرات تلخ و شیرین 
متعددی بود و شاید هم دل او برای بازگشت به این 

جایگاه لک زده است.

                           روحیه
امسال سروش رفیعی باردیگر پیراهن پرسپولیس 
را پوشید. شماره ۷ سرخ ها که همیشه به اخلاق خوب و 
چهره خندانش مشهور بوده این روزها بسیار شاداب 
در تمرینات حضور دارد و برای بازی دوباره با پیراهن 

پرسپولیس لحظه شماری می کند.
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بیــنالمــلل

 بعداز فوتبال حالا نوبت به فدراسیون بعدی رسید

بدهی دلاری صدا و سیما به  »والیبال«

آرمان ملی: بعد از فوتبال حالا مشکل حق پخش تلویزونی 
مسابقات به والیبال هم رسید. رئیس فدراسیون والیبال از 

مطالبات این فدراسیون از صداوسیما صحبت به میان آورد.
  هزینه های فدراسیون 

مجمع عمومی و سالانه فدراسیون جهانی والیبال دوشنبه، 
نهم مردادماه در آکادمی ملی المپیک برگزار شد. در جریان این 
جلسه و با مطرح شدن بحث های مالی، محمدرضا داورزنی در 
مورد کمک های دولتی و همچنین هزینه های مالیاتی گفت: 
سال گذشته گفتند 10 میلیارد به شما می دهیم بعد نزدیک 
المپیک آقای نوبخت گفت ۳ میلیارد به والیبال می دهیم، اما 
کلا از 100 درصد، 6۵ درصد به ما دادند. هفته بعداز اینکه 
گفتند ۳ میلیارد می دهیم، نامه مالیاتی آمد که 4 میلیارد 
مالیات بدهید. او در مورد هزینه حضور تیم ملی والیبال در 
لیگ ملت ها افزود: تیمی که برای لیگ ملت ها فرستادیم 
تقریبا ۵۸ روز خارج از ایران بود و تا زمانی که برگشت ۷ونیم 
میلیاردتومان برای فدراسیون هزینه داشت.  الان می خواهیم 
تیم دختران را به فیلیپین بفرستیم زیر ۳۵ میلیون بلیت 
پیدا نمی شود. در تلاشیم منابع بهتری برای فدراسیون تهیه 
کنیم و اقتصادی تر کار کنیم اما بعضی  وقت ها هیچ کاری 
نمی شود کرد و الزاما باید با پروازهای کیش یا امارات برویم. 
انتظار داریم شرایط بهتری برای کمک به استان ها پیدا 
کنیم. سعی می کنیم پول کمک دولت را به استان ها بدهیم. 
داورزنی همچنین توضیحاتی در مورد حق پخش مسابقات 
مختلف و بدهی فدراسیون ایران به فدراسیون جهانی ارائه داد. 
محمدرضا داورزنی در این مورد بیان داشت: کشورهای عضو 
فدراسیون جهانی والیبال باید برای پخش تلویزیونی مسابقات 

به فدراسیون جهانی مبلغی را پرداخت کنند.  در گذشته برای 
بحث پخش لیگ جهانی دوستان صداوسیما ۳۵0 هزار دلار 
پرداخت می کردند. بعداز مدتی فدراسیون جهانی به ما گفت 
پول واریز نکنید چون منشأ پول ایران است و بلوکه می شود. 
ما از حساب شما پول را برداشت می کنیم. حساب ما همان 
پرداخت هایی است که از برد و باخت هایمان در لیگ جهانی 
منظور می کردند. در مقطعی طلب ما از فدراسیون جهانی 
حدود 600 هزار دلار بود. به صداوسمیا گفتیم پرداخت نکنید 
و این را به ما بدهید. فدراسیون جهانی هم از حساب ما برداشت 
می کند. فدراسیون جهانی ما را بدهکار می کرد و اگر پول 
نداشتیم حساب ما را منفی محسوب می کرد. مثلا زمانی که 
مسابقات قهرمانی جهان 201۸ پخش شد صداوسیما بدون 
اینکه امتیاز پخش را بخرد از جایی برداشته و پخش کرده و 
فدراسیون جهانی 1۵0 هزار دلار از ما طلبکار شد. در مجموع 
این چند سال چیزی نزدیک به یک میلیون دلار به فدراسیون 
جهانی اینگونه بدهکار هستیم. او افزود: طلب هایی هم داشته ایم  
که حساب ما را شارژ کرده اند. تا چند سال پیش عددی از این 
درآمد مربوط به برد و باخت، به بازیکنان پرداخت می شد. سال 
گذشته ۵ میلیاردتومان به بازیکنان پرداخت کردیم. صداوسیما 
قسمتی از مطالبات ما را پرداخت کرده، اما بدهی صداوسیما 
به ما هم حدود ۸00 هزار دلار است. سال گذشته قهرمانی 
نوجوانان جهان را برگزار کردیم فدراسیون جهانی 100 هزار 

دلار حساب ما را شارژ و از بدهی مان کم می کند. 
  نظر معاون وزیر

 معاون قهرمانی وزارت ورزش وجوانان گفت: یکی از منابعی 
که باید رشته های ورزشی به خصوص رشته های پرطرفدار و 

پربیننده با درایت بیشتر به آن بپردازند، موضوع حق پخش 
و بحث محتوا و تبلیغات است. پولادگر در مورد حق پخش 
والیبال و سایر رشته ها ورزشی بیان کرد: نزدیک به مسابقات 
جهانی هستیم و بهترین جایگاه هم ششمی جهان بود. برای 
این تیم در این رویداد هم آرزوی موفقیت می کنم. با دوستان 
صداوسیما مباحثی داشتیم و موضوع حق پخش را بررسی 
کردیم. این موضوع به خصوص در فوتبال خیلی قدیمی است 
والیبال هم اینجا مهم است و باید چیزی که از صداوسیما اخذ 
کند را درخواست کند. حق ورزش ما نباید در این زمینه ضایع 
شود. باید هم برای حق پخش و هم محتواسازی درخواست 
شود. یکی از منابعی که باید رشته های ورزشی به خصوص 
رشته های پرطرفدار و پربیننده با درایتی بیشتر به آن بپردازند 
موضوع حق پخش و بحث محتوا و تبلیغات است. او در ادامه 
به جذب منابع مالی توسط فدراسیون والیبال اشاره و ادامه 
داد: از مدیریت فدراسیون در زمینه جذب منابعی مالی تشکر 
می کنم. این در شرایطی است که دست فدراسیون ها در جیب 
دولت است که اتفاق خوبی است. اگر در تمام فدراسیون ها این 
مدیریت را ایجاد کنیم برای توسعه ورزش قهرمانی وحرفه ای 
موثر است. معاون قهرمانی وزارت ورزش در مورد  تصویب 
اساسنامه جدید فدراسیون والیبال گفت: طبق اساسنامه 
جدید پاراالمپیک هم دیگر عضو مجمع شماست حتما از آنها 
دعوت کنید.  پولادگر در مورد مشکلات مالی فدراسیون ها 
افزود: مالیات یک  اتفاق عجیب و غریبی است که در حوزه 
فدراسیون ها افتاده است. نکته این است که بعداز چند سال 
گذشته یقه همه را گرفته اند. امیدوارم با نگاه مثبت سازمان 
امور مالیاتی بتوانیم این مشکل را با کمک همه فدراسیون ها 

حل کنیم.
  درآمد صدا و سیما چقدر است؟

دهم بهمن سال گذشته یک مقام مسئول در وزارت 
ورزش وجوانان در گفت وگو با »ایسنا«، با اشاره به اینکه 
سازمان صداوسیما ۷00 تا ۸00 میلیارد تومان و حتی شاید 
بیشتر از تبلیغات ناشی از پخش مسابقات ورزشی درآمد دارد، 
تصریح کرد: این درحالی است سازمان صداوسیما عدد بسیار 
ناچیزی را از میزان درآمد تبلیغاتی پخش مسابقات ورزشی به 
حساب خزانه واریز می کند. براساس قانون بودجه سال 1۳۹۹ 
مشخص شد که به استناد بند )پ( ماده )۹2( قانون برنامه 
ششم توسعه، وزارت ورزش وجوانان و سازمان صداوسیمای 
جمهوری اسلامی ایران مکلف هستند درآمدهای تبلیغاتی 
ناشی از پخش مسابقات ورزشی را به ردیف درآمدی شماره 
1401۸4 نزد خزانه داری کل  کشور واریز کنند. وجوه واریزی 
از محل ردیف  4۹-۵۳0000 مندرج در جدول شماره )۹( این 
قانون به نسبت ۳0 درصد در اختیار وزارت ورزش و جوانان 
)برای کمک به فدراسیون های مربوطه( و ۷0 درصد در اختیار 

سازمان صداوسیمای جمهوری اسلامی ایران قرار می گیرد.


